
Referat fra styremøte i Strandparken Velforening  06.12.2021

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Elisabeth Tangen, Heidi Ruud-Johansen,
Jonny Meyer, Thore Foss, Per Gran Werner, Nina Kongsfjell,
Gro Jørgensen

Forfall: Bent Gramdal, Terje Barstad

1. Agenda godkjent.
2. Referat fra 01.11.2021 godkjent.

Sak 92/2021: Økonomi: Det står ca kr 230 000,- på konto. Det er noe utestående, men også
noe vi ikke har fått oppgjør for.

Sak 93/2021:HMS: Det ble vurdert å kontakte kommunen for å få laget en lav  fartsdump i
forbindelse med asfaltering av “synkehullet” syd i Strandparken. Styret besluttet å ta kontakt
med kommunen ang den litt “skumle” kummen v/Strandparken 167. Den kan være farlig for
barn og syklister, så kummen bør heves.  Det bør også settes opp en sperre på det aktuelle
stedet slik at ikke biler kjører på sykkelstien. Muligens et gjerde som kan tas bort når snøen
kommer.

Sak 94/2021. Støygruppa: Ingen saker.

Sak 95/2021: Båtforeningen: Ingen saker.

Sak 96/2021: Eventuelt. Elisabeth informerte om Sjøbua saken. Fremdeles vanskeligheter
med tillatelse til å låne ut Sjøbua for overnatting, men prosessen er i gang. Det skal være
møte med involverte parter.

NESTE MØTE: MANDAG 10. JANUAR  2022 KL 1900.
Da må vi begynne å planlegge årsmøtet.

Gro Jørgensen
sekretær.




